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Manolo Valle Estafanell > > l ’entrevista

• Entrenador del prim er equip

E n 
M a n o lo  
V a "I I e
Estafanell va jugar a primera divi- 
sió amb el Rayo Vallecano i el 
Cádiz. També ha estat a Segona A 
amb el Barga. A jugat durant 14 
anys de professionál,. Va deixar de 
jugar perqué va teñir diverses  
lesions. Llavors es va treure el 
títol d ’entrenador professionál i 
actualment está entrenant' el pri
mer equip del Sant Hilari-Font 
Vella. Li fa molta ¡Musió poder 
aportar un petit gra de sorra per
qué les coses vagin bé en el fút
bol de Sant Hilari.
En Manolo c'reu que la temporada  
ha anat molt bé i si el Sant Hilari 
puja a primera regional no sap 
com ho celebrará.
També vol agrair l ’ambient del 
públic que va venir a animar el 
Sant' Hilari el dia que va jugar 
contra el Sábat, perqué va fer 
aixecar els ánims deis seus juga- 
dors.

Portaveu> Quina valoració  
en fas d ’aquesta tem po ra 
da?
M.V>E/s técnics vam dir ais 

jugadors, a prlnc ip i de tempo
rada, que teníem-la intenció de 

finalitzar la temporada amb l ’e- 
quip a les primeres posicions, de 

t'1 al 4art. Quedar primer o segon  
era el que més es volia, pero si 
haguéssim quedat quarts també hau- 
rla estat una bona temporada.

Portaveu> Com valores el primer  
parti t  de la promoció jugat  fa dos  
diumenges a Sant Hilari?
M .V> És el resultat de tot l'any.

Portaveu> I de l ’afició, qué en 
penses?
M .V> Cree som l ’equip de la provin
cia de Girona que tenim més gent, 
perqué si el compares amb el 
Figueres (Segona B), proporcional-  
ment hi va molta més gent a Sant 
Hilari a veure el fútbol. En aquest 
sentit estem molt agraits. Recordó el 
dia que vam anar el camp del 
Besalú, on hi va venir molta gent.

Por ta v e u >  Com es presenta  la 
propera temporada?
M .V> De moment hem d ’esperar peí 
que pugui passar diumenge al camp 
del Roses. Després ja es veurá.

Portaveu> Renovarás com entre 
nador del pr imer equip del Sant  
Hilari?
M .V> De moment jo no ho sé. És la 
directiva que ho ha de decid ir  i d ir  
quin projecte tenen, perqué si anem 
a primera regional, potser voten 
reforqar l ’equip, si seguim a segona 
mantenir el mateix bloc per intentar 
aconsegu ir  el mateix... Aixó són 
coses que les ha de decid ir la d irec
tiva.

P o r t a v e u >  Quina  re lació  hi ha 
entra la direct iva i l’entrenador?  
M .V> Bona. Ells deixen fer la nostra 
tasca, i entenen que cadascú ha de 
fer la seva tema. Teniem uns objec-é
tius i els hem complert, sense poder  
entrenar tres cops per setmana.

Pórtayeu> El Sant Hilari hauria 
pogut quedar pr imer de la Miga, 
pero a final de temporada l ’equip  
va fal lar una mica, qué va passar?  
M .V> Després del partit al camp de 
l ’Hostalets vam passar un mes molt 
difícil perqué hi va haver molts lesio
náis i sancionts. Vam fer dos punts 
sobre dotze. Tot i que no és excusa.

Por tav eu >Q ui ns  canvis es faran 
en el cas que es pugi de catego
ría?

M .V> En princ ip i cree que tenim un 
bon equip per aguantar la categoria.

P o r t a v e u >  Qué mi l lorar ies  del  
Sant Hilari?
M.V> Jo s é 'q u e  la gent treballar, 
estudia o viu fora, però jo sóc exi
gent i m ’agradaria poder entrenar 
tres cops per setmana.Cree que si hi 
ha una continuítat en els entrena- 
ments hi hauria més bons resultáis.

Por ta ve u>P erq ué juga tanta gent  
de fora al pr imer equip?
M.V> En aquests moments a mi el 

,que m ’agradaria és que en tres o 
quatre anys nou o deu jugadors de 
Sant Hilari fossin titulars. LLavors 
teñir dos o tres jugadors que ens 
aportessin el que no tenim al poblé. 
Però el jovent ha canviat molt i costa 
que la gent entengui el seu rol dins 
un equip. Quan un jugador juvenil ve 
a jugar al primer equip, és molt difí
ci l  que siguí titular, però per la falta 
d ’experiència. Aixó ais joves de Sant 
Hilari els costa d 'entendre, el que ha 
de motivar-los és que els convoquin  
per jugar al primer equip. No els 
agrada competir per guanyar-se un 
Hoc. Per això hi ha tants jugadors de 
tora de Sant Hilari.

Sandra Torras.
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Programes de gestió a mida (i-Gest) - Producció - ISO 9000 - 
Xarxes - Bases de dades - 
Webs - Publicitat - 
Cursos: Informática per empreses - 

Disseny grafio, webs,... amb els programes més ultilitzats 
Venta de material (entrega i installació a domicili)- 
Contractes d’assisténcia técnica -

Tel. ¡Fax  902 19 00 28 
en-llac@ en-llac.com 

www.en-llac.com

Gestió:
- Clients:

pressupostos, comandes, factures, cobraments
- Proveedora:

comandes, factures, pagaments'
- Exportado de les factures al programa de comptabilltat
- Gestió I segulment de les tasques de producció
- Creacíó comanda proveedor des de la comanda Client
- Planificado de les tasques de producció a partir de la comanda Client
- Seguiment del procés de les comandes
- Creado fltxes de producció per una comanda especifica
- Gestió ISO 9000

el programa de gestiô que s'adapta a les necessitats 
de tota empresa petîta, mitjana i gran!

i-Gest
la soluciô per "môduls" que présenta i-Gest, 
permet adaptar el programa a cada nécessitât

Amb l'implantaclô s'Inclou l'adaptaciô del programa 
amb la forma de gestiô que ja té l'empresa
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